

Communiqué au Conseil.

Genève, le 30 septembre 1938.

REQUÊTE DU GOUVERNEMENT ESPAGNOL AUX FINS D'OBTENIR
L'ASSISTANCE TECHNIQUE DE LA SOCIÉTÉ DES NATIONS POUR
ASSURER LE RAVITAILLEMENT DES REFUGIÉS.

Projet de résolution.

"Le Conseil,

"En réponse à la requête du Gouvernement espagnol aux fins d'obtenir l'assistance technique de la Société des Nations pour assurer le ravitaillement des réfugiés en Espagne;

"Autorise le Secrétaire général à instituer une enquête préliminaire sur place et à ^{en}imputer les frais pour un montant maximum de 45.000 francs suisses, à l'article 2(c)(i) du budget de 1938 "Dépenses imprévues du Conseil (sous réserve d'un vote spécial du Conseil); dépenses d'ordre politique".

LEAGUE OF NATIONS.

C.352.1938.X.

Communicated to the Council.

Geneva, September 30th, 1938.

REQUEST OF THE SPANISH GOVERNMENT FOR THE TECHNICAL
ASSISTANCE OF THE LEAGUE IN PROVIDING FOOD-SUPPLIES
FOR REFUGEES.

Draft Resolution.

"The Council,

"In response to the request made by the Spanish Government for the technical assistance of the League in providing food-supplies for refugees in Spain;

"Authorises the Secretary-General to institute a preliminary enquiry on the spot and to charge the expenses thereof, to an amount not exceeding 45,000 Swiss francs, to item 2(c)(i) of the budget for 1938 "Council Unforeseen Expenditure (subject to special vote of the Council); political expenditure".
